
  

Zápisnica 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 02.09.2015 o 17.00 hod. 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

  

Program:  

 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesenia 

3. Správa o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2015 

4. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2015 

5. Schválenie žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

1. Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Starosta obce navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice navrhol Ing. 

Máriu Urbanovú a Michala Pavloviča. 

 

2. Kontrola uznesenia 

OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 5. zasadnutí OZ boli splnené. 

3. K schváleniu správy o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2015 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní zobralo správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

za 1 polrok 2015 na vedomie bez pripomienok. 

4. K schváleniu rozpočtového opatrenia č. 1/2015 

Ekonómka obce prečítala návrh rozpočtového opatrenia a vysvetlila dôvod  pre schválenie. OZ po 

diskusii návrh schválilo. 
 

5. K predloženiu žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan zdôraznil, že dnešné zastupiteľstvo zvolal k schváleniu správy 

hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti, rozpočtového opatrenia a hlavne kvôli schváleniu žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok. Každá žiadosť má svoje špecifiká. V doterajších žiadostiach sa 

nevyžadoval súhlas OZ v takomto znení. 

 

6.  Diskusia 

Na začiatku diskusie vystúpil starosta a informoval poslancov o činnosti za obdobie od posledného 

zastupiteľstva. Upozornil, že detské ihrisko je v havarijnej situácii a treba ho zrekonštruovať, ďalej 

informoval o novovybudovanom chodníku popri ktorom boli vysadené stromčeky, že štyri z nich sa 

neujali a bude treba vysadiť nové. OZ spolu so starostom sa dohodli, že veľkú hojdačku, treba 

preložiť na menej frekventované miesto. Ďalej sa hovorilo o vymaľovaní materskej školy – fasády, 

výmene podlahy v jedálni a osvetlenia v triede. V knižnici sa urobili dve nové police, na ktoré boli 

uložené novo zakúpené knihy z dotácie, ktorú sme dostali z Ministerstva kultúry SR. V rámci 

diskusie sa schválil dátum posedenia seniorov, ktorý sa uskutoční dňa 25.10.2015.  



  

OZ požiadalo starostu o začatie jednania s firmou 1ShelfCo s.r.o., Bratislava, nakoľko táto firma od 

podpísania zmluvy je nečinná a požiadať zástupcov firmy o zrušenie zmluvy, v prípade ďalšej 

nečinnosti z ich strany. 

      

  7.   Záver 

 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

V Bašovciach,  dňa  02.09.2015                                                                   

                                                                                                    ........................................ 

                                                                                                        Ing.  Ľubomír Dekan  

           starosta obce  

  

 

 

 

 

 

Zapísala: Erika Petrášová                                                                                          

             …...................................... 

             …...................................... 

                 overovatelia zápisnice 


